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HOOLEKOGU KOOSOLEKU PROTOKOLL nr 6 

 
 
 
Võnnu 28.03.2023 

 
Koosolek kohalviibimisega: algus 17:30 lõpp 20:45 
Ettepanek koosoleku kokkukutsumiseks kooli direktorilt 
Juhatas: Piret Kozlovski  
Protokollis: Raido Vilt 
Osa võtsid: Piret Kozlovski, Raido Vilt, Ene Runno, Erika Tiiman, Helin Kitsing, Veiko 
Raidsaar, Evelin Kostabi, Villu Lepikov 
Puudus: Sandra Kroon 
Kutsutud: direktor Triin Lõbu, Kastre valla Haridus- ja kultuuriosakonna juhataja Mai 
Aasjõe 

 
 
 
Ülesseatud päevakord: 

 

1. Hoolekogu esimehe, aseesimehe ja protokollija valimine 
2. Kooli dokumentatsioon 
3. Täitmata ametikohad Võnnu Keskkoolis 
4. Kooli maine 
5. Huvitegevus (sh liikumine) Võnnu Keskkoolis 
6. Koolitoit 
7. Võnnu Keskkooli arengukava 2023-2025 
8. Kohpeal tõusetunud küsimused 

 
 
 
 
 
1. Hoolekogu esimehe, aseesimehe ja protokollija valimine. 

 
Tulenevalt hoolekogu koosolekust ja protokollist nr 5. (08.03.2023), hoolekogu 
päevakorrast Villu Lepikovi ettepanekul välja hääletatud. Põhjendus - eelmine hoolekogu 
koosolek oli seaduslik ilma direktorit teavitamata ja tema kohaloluta  st, et hoolekogul on 
õigus ja võimalus pidada koosolekut iseseisvalt. Valitud protokollija Sandra Kroon 
puudumise tõttu valitud ajutiseks protokollijaks Raido Vilt. 
 
2. Kooli dokumentatsioon. 

 
Antud päevakorrapunkti raames esitas direktor Triin Lõbu suulise aruande dokumentide 
loetelust mis vajavad uuendamist, täiendamist või loomist. Hoolekogu liikmeid lubati 
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lähiajal teavitada täpsemalt läbi viidud dokumentide auditi tulemustest. Esmavajaliku 
dokumentatsiooni korrastamise tähtajaks määrati antud õppeaasta lõpp - august 2023 
 
3. Täitmata ametikohad Võnnu Keskkoolis. 

 
Antud päevakorrapunkti raames esitas direktor Triin Lõbu suulise aruande hetkel täitmata 
ametikohtadest ja ametikohtadest mis jäävad vabaks peale kolmanda trimestri/ õppeaasta 
lõppu. Vabanevate ametikohtade  puhul jäi hoolekogu liikmetele selgusetuks ametikohtade 
vabanemise põhjus. Direktori poolt öelduna jäi kõlama -  kui "poolte kokkuleppel omal 
soovil" inimene ei lahku, siis kasutatakse "usalduse kaotamist". Hoolekogu poolt tehti 5. 
päevakorrapunkti arutamise käigus leida võimalus, et koolil oleks kaks kehalise 
kasvatuse/liikumise õpetajat. 
 
 
4. Kooli maine. 
 
Hoolekogu arutluse all oli murekohana viimase aasta suur liikuvus õpetajate hulgas - palju 
ootamatult koolist lahkunud õpetajaid. Hoolekoguni on jõudnud gümnaasiumiastme õpilaste 
ja lastevanemate rahulolematus ja mure seonduvalt Võnnu KeskKoolis toimuvate 
muudatustega töökorralduses ja õpetajate koosseisus. Mingit konkreetset seisukohta antud 
küsimuses hoolekogu hetkel ei võtnud.  
 
 
5. Huvitegevus (sh liikumine) Võnnu Keskkoolis 
 
Arutluse all oli hoolekoguni jõudnud õpilaste ja lastevanemate mure väheste võimaluste 
kohta huvitegevuseks ja sportimiseks/liikumiseks käesoleval 2022-2023 õppeaastal. 
Seletust olukorra kohta andsid direktor ja kooli esindajad hoolekogus. Hoolekogu poolt 
tehti ettepanek leida võimalus, et koolil oleks kaks kehalise kasvatuse/liikumise õpetajat. 
Erinevalt spordist/liikumisest muu huvitegevuse kohta konkreetset otsust vastu ei võetud.  
 
 
6. Koolitoit 
 
Antud päevakorrapunkti raames esitas direktor Triin Lõbu suulise aruande. Antud aruande 
ja toitlustamisega seotud tegevustega jäädi hoolekogu poolt rahule. Kuna antud teemal on 
oodata ka mitmeid võimalike muutusi valla tasandil jäi kokkulepe antud teemaga taas 
tegeleda mai kuus, kui võimalikud muutused on aset leidnud. 
 
 
7. Võnnu Keskkooli arengukava 2023-2025 
 
Põgusalt oli arutluse all ka kooli uus arengukava 2023-2025.  Hoolekogu poolt sooviti selles 
näha konkreetsemaid väljundeid mis oleksid varustatud ka mõõdikutega. Hetkel töösolevat 
arengukava hinnati liialt üldsõnaliseks. Arengukava arutamise juurde pöördutakse tagasi 
järgmisel hoolekogu koosolekul peale täienduste ja muudatuste tegemist.  
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8.Kohapeal tõusetunud küsimused 
Kuna enamus hoolekogu koosoleku päevakorra punkte oli omavahel tihedalt seotud siis 
arutelude käigus liiguti küsimuste ja vastustega tihti erinevate päevakorrapunktide vahet. 
Hoolekogu tööst võtsid kõik kohalolnud liikmed aktiivselt osa. Arvamuse avaldamiseks ja 
selgituste andmiseks arutluse all olnud päevakorrapunktide juures sai sõna ka valla haridus- 
ja kultuuriosakonna juhataja.  
Ühegi arutelude käigus esitatud küsimuse, vastuse ja hoolekoguliikme eriarvamuse eraldi 
protokollimist koosoleku käigus ei nõutud. 

 

 
 
 
       
 
Koosoleku  juhataja Protokollija 
Piret Kozlovski Raido Vilt 


